



Styremøte 10.09.24, klokken 20.30.

Til stede: Anne, Stein, Kine, Gro, Ulf, Tina, Linnea og Wenche

SAK 31/2024: NAVNEGODKJENNING

- Ann Kristin Brekke har søkt om navnegodkjenning på navnet: Brekke.

Godkjent av styret 09.10.24.

Sendt til Sandra for publisering på hjemmeside.

SAK 32/2024: ENDRING I REGLER FOR NAVNEBESKYTTELSE

Styret har gått gjennom reglementet for navnegodkjenning og utarbeidet et forslag om å endre ordlyden i paragraf 6.

Nåværende ordlyd:

§ 6

Som navn kan ikke godkjennes kommune-, områdenavn, fornavn eller lignende. Navn skal være på mer enn to, og ikke mer enn 15 bokstaver, og ikke på mer enn ett ord, og ikke inneholde bindestrek. Det skal ikke kunne forveksles med allerede registrerte navn i Norge eller utlandet. Navnet skal godkjennes av NPAs styre ifb. med stuttersøknaden.

Styrets forslag til ny ordlyd:

§ 6

Som navn kan ikke godkjennes kommune-, områdenavn, fornavn eller lignende. **Det ønskes ikke at det brukes ordinære ord på norsk eller engelsk fordi det er vanskelig å låse slike ord til et enkelt oppdrett og at det ønskes personlig preg.** Navn skal være på mer enn to, og ikke mer enn 15 bokstaver, og ikke på mer enn ett ord, og ikke inneholde bindestrek. Det skal ikke kunne forveksles med allerede registrerte navn i Norge eller utlandet. Navnet skal godkjennes av NPAs styre ifb. med søknaden.

Styret godkjenner endringen.

SAK 33/2024: SHOWFINALE 2024

- Kine orienterer styret om fremdriftsplan.

Proposisjoner ligger ute i aktivitetskalenderen. Det ønskes at det informeres videre via egne publikasjoner på hjemmesiden. Resterende arbeid blir fulgt opp av komiteen.

SAK 34/2024: MEDLEMSMØTE



Styret diskuterer alternativer.

Det siktes inn på slutten av oktober/ begynnelsen av november i nærheten av Hamar.

Dette vil publiseres i egne oppslag på hjemmesiden når styret har alle detaljer på plass.

SAK 35/2024: KLAGE PÅ MAIL FRA MEDLEM ETTER NPA SHOW KARMØY

Det har kommet inn en todelt klage fra en deltaker på NPA-show på Karmøy.

Punkt 1. Avkortning av tid før start i bruksklasse som ikke ga tid til oppvarming.

- Styret har snakket med arrangør. Det ønskes ikke at tidene til bruksklassene skal fremskyves uten at det muntlig gis beskjed til deltakere og at det alltid gis tid til oppvarming.

Punkt 2. Overdreven avstraffelse under rideklasse.

-Styret har gått grundig inn i saken og snakket med arrangør og dommer.

Dommer hadde allerede under arrangementet snakket med deltakeren.

-Siden deltakeren er mindreåring er foresatte informert om både klagen og alvoret i dette.

Klagens innsender gis skriftlig tilbakemelding om styrets behandling av saken.

Det aksepteres **ikke** overdreven/unødvendig avstraffelse av dyr under våre arrangement.

SAK 36/2024: ÅRET 2025

- Vårkåring

Det sjekkes opp om Starum er ledig siste helgen i mars (29.03.25) eller første helgen i april (05.04.25)

Avlsutvalget kontaktes for avklaring av kåringsleder og dommerteam.

-Høstkåring.

Ved stor etterspørsel kan det i 2025 arrangeres høstkåring.

Styret mener det er viktig at samme dommerteam dømmer begge kåringene.

- Årsmøte

Avhengig av tidspunkt for vårkåringen sjekker styret opp det er mulig å avholde Årsmøte samme helg.

SAK 37/2024: HJEMMESIDEN

Hjemmesiden er en eldre modell og vi opplever derfor dessverre ofte at den er utilgjengelig på nett. Dette gjelder da også hele systemet som gir webansvarlig og stambokfører forsinkelser.

- Det tas tak i av IT-ansvarlig hver gang det blir informert om, som den seneste tiden har vært ofte. Dette kan skyldes at programvaren ikke tåler den seneste oppdateringen som er gjort.

- Det informeres om at det er nye løsninger på gang, men at dette vil ta litt tid. Det vil legges ut egne skriv om dette både på hjemmesiden og via vår facebook-kanal.

SAK 38/2024: EVENTUELT

-Veien videre for NPA.



Styret godkjenner at Anne, Stein og Gro fra styret, sammen med stambokfører, Inger Johanne og stambokfører assistent, Ole har et møte og går i dialog med Norsk Hestesenter.

- Godkjenning av referater

Det ønskes at styret raskere godkjenner referatene slik at de ferdigstilles og legges ut.

Møtet avsluttes 22.30

Referat av Ulf Hovde.